
گروه ورزشی/ تیم فوتبال هال سیتی در حالی که برای 
دومین مســابقه پیاپی اللهیار صیادمنــش را در ترکیب 
ابتدایی داشــت، جمعه شــب در چهارچوب دیدارهای 
هفتــه چهــل و دوم چمپیونشــیپ انگلیــس، به مصاف 
کاردیــف رده هفدهمــی رفــت و 2-1 به پیروزی رســید. 
صیادمنش که پس از درخشــش در زوریا لوهانســک در 
دور رفــت فصل 22-2۰21 لیــگ برتر اوکراین، در نقل و 
انتقالات زمســتانی راهی هال ســیتی شــد، جمعه شب 
توانســت پس از انجام 7 مسابقه، نخستین گل خود در 
این رقابت ها را به ثمر برساند. اللهیار در دقیقه 8 بازی 
با توپ ربایی از پشــت ســر مدافع کاردیف، در موقعیت 
تــک بــه تــک قــرار گرفــت و پــس از دریبــل دروازه بــان 
براحتــی گل اول بــازی را بــه ثمر رســاند. هال ســیتی با 
ایــن پیروزی ۴7 امتیازی شــد و در رده نوزدهم ایســتاد. 
صیادمنــش بــا گلزنی در ایــن بازی تبدیل بــه پنجمین 
بازیکــن ایرانــی تاریــخ شــد کــه توانســته در رقابت های 
فوتبــال انگلیــس گلزنی کند؛ پیــش از او اشــکان دژاگه، 
آندرانیــک تیموریــان، علیرضــا جهانبخــش و ســامان 
قدوس توانســته بودند در لیگ جزیره یا چمپیونشــیپ 
گلزنــی کننــد. شــوتا آرولادزه، ســرمربی هال ســیتی در 
واکنــش بــه گلزنی مهاجم 2۰ ســاله اش که پــس از این 
بــازی به عنــوان بهترین بازیکن زمین هم انتخاب شــد، 
گفت: »وقتی بازیکنی اولین گلش را به ثمر می رســاند، 
ایــن همیشــه اتفــاق فوق العــاده ای اســت. او بــه جمع 
مــا ملحق شــد، اولیــن بــازی اش را در خانه 
انجام داد )در ترکیب اصلی( و گلزنی 
هم کــرد، گلی برای خــود او، برای 
خانــواده اش، بــرای دوســتانش 
صیادمنــش  مــا.  بــرای  و 
را  خــود  بایــد  هنــوز 
و  فرهنــگ  بــا 
بــازی  ســبک 
وفــق  متفاوتــی 
دهد، اما من فکر 
می کنــم او کاملًا مســتحکم 
و قــوی بــه نظــر می رســد. 
طــوری به نظر می رســد که 
اللهیــار دو، ســه فصــل در 
اینجــا بــازی کــرده کــه این 
او  اطــراف  بازیکنــان  بــرای 

خیلی خوب است.«

علــی قلــی زاده در مقدماتی جــام جهانــی 2۰22 یکی از 
کلیدی تریــن بازیکنــان تیــم ملی کشــورمان بود که بــا 8 بار 
حضــور در ترکیــب ثابــت و 2 بــار گلزنــی در مرحلــه نهایــی 
مســابقات، نقشــی مهــم در صعــود زودهنگام تیــم ملی به 
جام جهانی قطر ایفا کرد. وینگر تکنیکی تیم شارلروا بلژیک 
کــه با وجود همراهی تیم ملی در جام جهانی 2۰18 روســیه 
نتوانست در فهرست 2۳ نفره کارلوس کی روش قرار بگیرد، 
ایــن بار امید و انگیزه زیادی برای  درخشــش در معتبرترین 
رویــداد فوتبالی جهان دارد. قلــی زاده در گفت وگو با فارس 
دربــاره گــروه تیــم ملــی در جــام جهانــی گفت: »هیــچ تیم 
آســانی به جــام جهانــی نمی آید و هیچ تیمــی هم ضعیف 
نیست اما برای خودم باعث افتخار است که عضوی هرچند 
کوچــک از تیمی بودم که توانســتیم به جــام جهانی برویم. 
قبــلًا هم گفته بودم حالا که بــه جام جهانی رفتیم امیدوارم 
در گــروه خوبی بیفتیم. همگروهی با انگلیس، امریکا و یکی 
از ۳ تیم )اسکاتلند، اوکراین و ولز( قرعه خیلی خوبی است. 
هرچنــد مردم خیلــی این گــروه را راحت گرفتــه و می  گویند 
ایــران از گروه صعود می کند ولــی کار راحتی در جام جهانی 

نداریم.«
او درباره انگیزه های خودش برای حضور در جام جهانی 
چنین نظر داد: »حضور در جام جهانی برای خود من انگیزه 
مضاعفی اســت و هر بازیکنی دوســت دارد در این رقابت ها 
باشد. پس از قرعه کشی هم این انگیزه را دارم در زمان باقی 
مانــده تــا جام جهانی هر چه دارم بگــذارم و به حدی خوب 
باشــم تا اگــر با تیم بــودم بتوانم در جام جهانــی هم خیلی 
خوب کار کنم. جام جهانی یک ویترین اســت و کل دنیا این 
بازی ها را می بینند ولی شــما هر چقــدر خودت را برای جام 
جهانــی آماده کنــی، باز هم کم اســت. مخصوصاً اینکه الان 
همــه تیم هــا در این 6 ماه باقــی مانده تا جــام جهانی بازی 
دارند. برای همین فکر نمی کنم بتوانیم بازی های دوســتانه 
خوبی انجام دهیم. چیزی که می دانم بیشــتر تیم ها تا جام 
جهانــی بازی هــای رســمی دارنــد و کار ایران بــرای برگزاری 
بازی دوســتانه مقداری ســخت می شــود. با این حال باید با 
برگــزاری بازی های دوســتانه خــوب، خیلی خــوب خودمان 
را بــرای حضــور در جــام جهانی آمــاده کنیم. باز هــم تکرار 
می کنم هر چقدر خودمان را برای این مسابقات آماده کنیم 
باز هم کم است ولی همه با جان و دل بازی می کنند. خیلی 
از تیم ها هستند که با آمادگی، امکانات و بازی های تدارکاتی 

بیشتر از ما در جام جهانی حاضر می شوند.«
قلــی زاده دربــاره اینکه ایــران 2۴ ســال قبل امریــکا را در 
جام جهانی فرانســه برد، درباره این بازی یادآور شد: »جام 

جهانــی کلًا فضــای خاصــی دارد بخصــوص بازی بــا امریکا 
کــه برای همه مــا ایرانی ها خاطره انگیز بوده اســت. اما این 
را بایــد در نظر داشــت که همــه بازیکنان تیــم فعلی امریکا 
در اروپــا هســتند. از ترکیــب 11 نفره شــان همــه در تیم هــای 
خــوب اروپایــی مثــل دورتمونــد، چلســی، منچسترســیتی،  
یونتــووس، بارســلونا و ســایر تیم های مطرح جهــان حضور 
دارنــد. همــه امریــکا را دســت کــم می گیرند ولــی می بینیم 
تــک تک بازیکنانش در بهتریــن تیم های دنیا بازی می  کنند 
ولــی مــردم فقط اســم تیــم امریــکا را می بیننــد و می گویند 
می توانیــم ایــن تیم را ببریــم. با این حال، امیــدوارم باز هم 

خاطره جام جهانی 98 را تکرار کنیم و برنده شویم.«
رســانه های  برخــی  اینکــه  دربــاره  بازیکــن شــالروا  ایــن 
انگلیســی و سرمربی شــان بــه نوعی ایــران را حریف آســانی 
قلمداد کردند، اظهار داشــت: »هرکــس می تواند هر نظری 
بدهــد. چــه آنها و چه مــا که هــزاران نظر در مــورد تیم های 
دیگــر و همــه چیــز دادیــم. ان شــاءالله  همــه چیــز در زمان 
بازی ها مشــخص می  شــود و امیدوارم بتوانیــم نتایج خوبی 
بگیریم. ما هم مربی مان در شــالروا انگلیســی اســت. همان 
روز اول در مورد قرعه با هم صحبت کردیم و برای ما آرزوی 
موفقیت کرد. مقداری با هم شوخی کرده و کری خواندیم.« 
قلــی زاده درباره اینکه می توانیــم از گروه مان صعود کنیم یا 
خیر، گفت:» ان شاءالله هرچه خیر است اتفاق بیفتد ولی ما 
بچه هــای تیم ملی همه تلاش مان را می کنیم. البته کارهای 
بــزرگ دارد و امیــدوارم  بــه برنامه ریزی هــای  بــزرگ نیــاز 

برنامه ریزی خوبی برای تیم ملی شود.«

باشــگاه اسپورتینگ لیســبون، رقیب اصلی پورتو در 
صفحه رســمی خود گزارشــی از متن یک نفر را بازنشــر 
کرد. گزارشــی کــه به طارمی القابی زشــت و زننده داده 
بــود. این ســایت در گزارش یکشــنبه خــود درخصوص 
طارمــی نوشــت: »او فیــک اســت، او غیرواقعی اســت. 
هــواداران پورتــو خیلــی او را دوســت ندارند زیــرا او مار 
افســونگر اســت. او عاشــق تمارض و دایو زدن اســت.« 
ایــن اظهــارات زشــت و زننــده باشــگاه اســپورتینگ بــا 
دوس  ســایت  شــد.  روبــه رو  پورتــو  هــواداران  واکنــش 
دراگوئــس در خصوص ایــن موضوع مطلبــی با عنوان 
»تو شــاهزاده پارسی ما هســتی« نوشت: »اینکه فوتبال 
و جامعــه پرتغــال مملــو از بیگانه هراســی اســت، چیز 
جدیــدی نیســت. همان طور کــه هــر روز از منفی نگری 
شگفت زده می شویم، ببینید، یک باشگاه بزرگ وجود 
دارد - که در حال کوچک تر شــدن اســت - که تصمیم 
می گیرد تمام بی شرمی خود در یک مقاله منتشر شده 
را که نظر یک نفر اســت در وب ســایت رســمی باشگاه 
قــرار دهــد. تیتــو آرانتس فونتــس از مهــدی طارمی به 
عنوان »افســونگر مار قلابی و اصیل« یاد می کند. اینکه 
ملیت یک نفر با حرکات ســیرک آمیخته می شود برای 
مــا تنهــا یک نکتــه دارد که چقــدر ما بی گناه هســتیم.« 
ســایت پورتال دوس دراگوئس البته مدعی شد که این 
نفرت ریشه در اتفاقات گذشته دارد. این سایت نوشت: 
»قبل از ورود به پورتو، علاقه باشــگاه لیسبون به مهدی 
طارمی علنی بود. مهاجم ایرانی برای پوشــیدن لباس 
آبی و ســفید پورتو لباس ســبز و قرمز آنها )اسپورتینگ 
تیتــو  کــرد.  رد  را  بنفیــکا(   -
»اســپورتینگ  کــه  می گویــد 
خیلــی می ترســد«. نــه تیتو، 
نه دوســت من. ایــن نظر تو 
اســت. چیزی که اسپورتینگ 
بــراگا  می ترســاند  را 
بودنــد.  ســانتاکلارا  و 
چیــزی کــه اســپورتینگ 
را می ترســاند، 6 امتیاز 
ایــن  دادن  دســت  از 
روز   15 در  بــازی  دو 
بود. وقتی صلاحیت 
کافــی نباشــد، ناامیدی 
کــه  می آیــد  وجــود  بــه 
نظــرات  نــوع  ایــن  در 

منعکس می شود.« 

۶ دیدار تدارکاتی در 2 فیفادی
استیلی: همه تیم ها با آمادگی مطلوب راهی جام جهانی می شوند 

مدیــر تیم ملــی فوتبال ایران دربــاره برنامه های این تیــم برای حضوری 
شایســته در جام جهانــی 2۰22 قطر توضیحاتی ارائه داد. حمید اســتیلی به 
ایرنــا گفت: »فعلا هیچ دیدار تدارکاتی رســمی و قطعی نشــده اما رایزنی ها 
در حــال انجام اســت و امیــدوارم بتوانیم بهترین تــدارکات را برای تیم ملی 
مهیا کنیم. تا آغاز جام جهانی، 2 فیفادی پیش رو داریم. در فیفادی نخست 
که در خرداد ماه اســت، با توجه به تقویم موجود و شــرایط تیم های اروپایی، 
تیم های کمی هســتند که می توانیم با آنها بازی کنیم اما تلاش خود را برای 
برنامه ریــزی دیدارهــای باکیفیــت انجــام خواهیــم داد. با توجــه به فرصت 

1۴روزه در ایــن فیفــادی درصــدد هســتیم ۳ یــا ۴ 
بازی را در دســتور کار قرار دهیــم. در فیفادی دوم 
هــم فرصتــی 7 روزه داریــم و بنــا داریــم 2 دیــدار 
دوســتانه برگزار کنیم. تیم ملی برای آماده ســازی 
نیازمند حمایت مســئولان اســت و امیــدوارم این 
شرایط مهم و حساس به گونه ای مدیریت شود تا 
تیــم ملی در بهترین شــرایط در جام جهانی قطر 

حاضــر شــود.« او در ادامــه به همکاری و ارتباط مناســب با قطر اشــاره کردو 
گفــت: »تعامــل مناســبی با این کشــور داریم و به ما کمــک می کند در بحث 
آماده ســازی و دیدارهای تدارکاتی به نتایج خوبی برســیم. نخستین بازی ما 
در جام جهانی بسیار مهم است چرا که جدا از مباحث فنی، از لحاظ روحی 
و روانــی اثــرات خاص خــود را دارد و باید عملکرد خوبــی از خود به نمایش 
بگذاریم.« زننده گل ایران در جام جهانی 1998 برابر امریکا درباره تفاوت ها 
و شــباهت های آن دیدار و مصاف 2 تیم در جام جهانی قطر چنین واکنشــی 
داشــت: »همــه چیز فــرق کرده اســت. در آن ایام، تیم ایران بعد از 2۰ ســال 
بــه جــام جهانــی صعود کــرده بــود و از آن روزها 2۴ ســال می گذرد. شــرایط 
صعود الان راحت تر شــده اســت. مــا تیم خوبی داشــتیم امــا الان بازیکنان 
فوق العــاده ای در اختیار داریم که در لیگ های معتبر اروپایی بازی می کنند. 
همه تیم ها با آمادگی مطلوب راهی جام جهانی می شوند و باید از تجربیات 
خودمان در این رقابت ها به خوبی اســتفاده کنیــم. ۳ دیدار گروهی هر کدام 
حکم فینال دارد و مهم ترین دیدار ما بازی برابر انگلیس اســت که اســتارت 

ما در این جام خواهد بود.«

واکنش رئیس کمیته داوران به درخواست مدیرعامل استقلال

افشاریان: فدراسیون فوتبال برای آجورلو نیست
حرف های مجیدی در نشست خبری غیرمتعارف و ناصواب بود

اخیــر  درخواســت  پاســخ  فوتبــال  فدراســیون  داوران  کمیتــه  رئیــس 
مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال را داد. مصطفــی آجورلــو از کمیتــه داوران 
درخواســت کــرده کار گــروه ویــژه ای بــرای 6 هفتــه پایانی لیگ تشــکیل و 
داورانی که کمترین اشــتباه را داشــته اند، انتخاب شوند. خداداد افشاریان 
در ایــن خصوص گفت: »کمیته داوران برای انتخاب داوران در هفته های 
پایانی مســابقات همیشه وســواس به خرج می دهد تا بهترین ها انتخاب 
شوند. فدراســیون متعلق به آقای آجورلو نیست که بخواهیم به خواسته 
ایــن باشــگاه بــرای یک تیم کارگــروه ویژه تشــکیل دهیم. ما بــه فکر همه 
تیم هــا هســتیم و برای همه باشــگاه ها وســواس بــه خــرج می دهیم.« او 
تصریــح کرد: »آقای آجورلــو باید بداند که ما کار خودمان را بلد هســتیم 
تــا حق بــه حقدار برســد و تیم ها کمتر دچــار چالش داوری شــوند. اجازه 
نمی دهیم هیچ باشگاهی در کار کمیته داوران دخالت کند همان طور که 
خودمان در کار باشــگاه ها دخالت نمی کنیم. همه تیم ها برای ما یکســان 
هستند. این را هم بگویم فقط 6 بازی حساس در پیش نداریم. مسابقات 
زیــادی در لیــگ برتــر و لیــگ دســته اول و حتی رده هــای پایین تــر داریم 
کــه برای همــه آنها به دنبــال قضاوت های خوب هســتیم. می خواهیم با 

صلابت جلو رویم تا حق به حقدار برسد.«
افشــاریان درخصوص اظهارات مجیدی در نشســت خبری و اینکه آیا 
در ایــن بــاره بــه کمیته انضباطــی نامه زده اند یــا خیر گفــت: »طبق روال 
همیشــگی در کمیتــه داوران هر فردی که در مــورد داوری ها صحبت های 
غیر متعــارف انجــام دهــد گــزارش آن را به کمیتــه انضباطــی می دهیم. 
در مــورد صحبت هــای مجیــدی هــم ایــن کار را کرده ایــم. حتمــاً کمیتــه 
انضباطــی از او توضیحــات می خواهــد. عــلاوه بر ایــن صحبت های چند 
نفــر دیگر از بازیکنان اســتقلال به دســتمان رســیده کــه گزارش های آنها 
هم به کمیته انضباطی ارســال شــده اســت.« وی درخصــوص گل آرمان 
رمضانــی به نســاجی کــه خطا گرفته شــد، تأکید کــرد: »بــدون هیچ گونه 
حــب و بغضــی می گویم که داور در این بازی با صلابــت کار کرد و یکی از 
بهترین قضاوت هایش بود. آرمان رمضانی قبل از ضربه مدافع نســاجی 
را هل داد و او هم به دروازه بان نســاجی برخورد کرد. اگر هر آدم منصفی 
ایــن صحنــه را ببیند متوجه می شــود کــه گل خطا بوده اســت. حرف های 
مجیدی در نشست خبری ناصواب بود و اگر خود او بعد از یک روز صحنه 
را دوباره می دید متوجه می شد که گل بازیکنش خطا بوده و این حرف ها 
را هم نمی زد. عرب براقی در این بازی قضاوت خوبی داشت. نه تنها داور 

در این دیدار حتی سید علی هم در دربی قضاوت خوبی انجام داد.«
افشــاریان در مورد رفتار علی خســروی، عضو کمیته داوران در صفحه 
شــخصی اش علیه مجیدی عنوان کرد: »خسروی در صفحه شخصی اش 
بــه عنــوان یک شــخص حقیقی مطالبــی زده نــه در جایــگاه حقوقی، اما 
قبــول دارم که نظرات او در صفحه شــخصی بازتاب زیــادی پیدا می کند. 
بــه نظر من در این ماجرا مجیدی هم باید خویشــتنداری می کرد. باز هم 
می گویــم هیچ کدام از این صحبت ها کمکی بــه داوری نمی کند. همه ما 
بایــد بــرای آرامش بــه داوران کمک کنیــم و نباید بــا زدن برخی حرف ها 
و عکس العمل هــا تنش هــا را بیشــتر کنیــم. ایــن تنش هــا کمکــی بــه مــا 

نمی کند.«
رئیــس کمیتــه داوران در گفت وگــو بــا تســنیم اظهــار داشــت: »اکنون 
شــرایطی پیــش آمــده کــه همــه تیم هــا علیــه داوری بیانیــه می دهنــد. 
باشگاه ها بگویند اگر همه معتقدند علیه شان قضاوت می شود پس ما به 
نفع چه کســی داوری می کنیم؟ تکلیف ما را روشــن کنند. باشگاه ها اجازه 
دهنــد کمیتــه داوران بــا صلابت بــه کارش ادامه دهــد. مــا از داوران مان 
حمایت می کنیم. تا زمانی که VAR نیاید ما این مشــکلات را داریم. داور 
هم انســان است و ممکن است اشــتباهاتی داشته باشد. باید کمک کنیم 
تــا آنها در آرامش قضاوت کنند. در هجمه هایی که علیه داوران می شــود 
تحــت تأثیــر هیچ باشــگاهی قــرار نمی گیریم و بــا قــدرت کار خودمان را 

می کنیم.«

حضور تماشاگران آلومینیوم در نیمه نهایی جام حذفی
با پیگیری باشــگاه آلومینیوم و موافقت ســتاد مبارزه با کرونا و شورای 
تأمین اســتان مرکــزی، مجوز ورود تماشــاگران به بــازی نیمه نهایی جام 
حذفــی فوتبال ایران بین تیم های آلومینیوم و خلیج فارس ماهشــهر در 
ورزشــگاه امام خمینی )ره( اراک به صورت رســمی صادر شد. به گزارش 
ایســنا، با توجه به این مســأله، مجوز حضور ۳۰ درصد تماشاگران در این 
مســابقه صادر شــده و ۵ هزار هــوادار مجوز حضــور در اســتادیوم را پیدا 
کرده انــد. همچنین از ایــن ظرفیت ۳۰ درصدی، 1۰ درصد از این ســهم 

به تماشاگران خلیج  فارس اختصاص می یابد. آلومینیوم و خلیج  فارس 
ســاعت 2۰:۳۰ دوشــنبه 29 فروردیــن در چهارچوب مرحلــه نیمه نهایی 

رقابت های جام حذفی، به مصاف هم می روند.
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محمدمحمدی سدهی/ اردوی تیم 
ملی فوتبــال امید در تعطیــلات نوروز 
آغاز شد و شاگردان مهدی مهدوی کیا 
در 2 بازی دوســتانه موفق به شکســت 
تیم های نســاجی و پرسپولیس شدند. 
امیدها پنجشنبه گذشته سومین دیدار 
تدارکاتــی خــود را هــم برگــزار کردنــد 
شکســت   1-2 گل گهــر  تیــم  مقابــل  و 
ورزشــگاه  در  کــه  دیــداری  خوردنــد. 
آزادی برگــزار شــد و میهمانان ویژه ای 
از جملــه حمیــد ســجادی وزیر ورزش 
و دراگان اســکوچیچ داشــت. سجادی 
بازیکنــان  بــه  دیــدار  ایــن  حاشــیه  در 
تحت هدایت مهدی مهدوی کیا وعده 
حمایت همه جانبــه داد. نزدیک ترین 
مســابقات پیــش روی تیم ملــی امید، 
آسیاســت  ســال   2۳ زیــر  مســابقات 
کــه از 11 خــرداد در ازبکســتان برگــزار 
می  شود و شــاگردان مهدوی کیا در این 
مسابقات با تیم های ازبکستان، قطر و 
ترکمنستان همگروه هستند. به همین 
منظــور خبرنــگار »ایــران« بــا محمــد 
صادقــی،  امیرعلــی  و  لــو  خدابنــده 
 2 بازیکــن تیــم امیــد گفــت وگو کــرد و 
نظرات آنها را درخصوص شرایط این 
تیم و هدف اصلی شــان کــه صعود به 
المپیــک پــس از 48 ســال اســت جویا 

شد.
 

ë  خدابنده لو: تیم امید نیاز به اردوهای
بیشتری دارد

محمــد خدابنــده لــو،  هافبــک تیم 
امیــد درخصوص بازی هــای تدارکاتی 
ایــن تیم بــه خبرنــگار »ایــران« گفت: 
 »کادر فنــی دیدارهای دوســتانه خوبی 
برای تیم امیــد در نظر گرفت. آخرین 
دیدارمان روز پنجشــنبه بــا گل گهر بود 
و در این بازی توانستیم موقعیت های 
خلــق  حریــف  دروازه  روی  زیــادی 
دروازه  وارد  توپ های مــان  امــا  کنیــم 
نشــد. باتوجــه به تعطیــلات لیگ برتر 
اردوهــای خوبــی برگــزار کردیــم. ایــن 
دومیــن اردوی تیــم امید بــود که بعد 
از 5 مــاه برگزار شــد و تیــم امید نیاز به 
امیدواریــم  دارد.  بیشــتری  اردوهــای 
دیگــر اردوهایمان لغو نشــود. در حال 
حاضــر عدم برگــزاری بــازی تدارکاتی 

با تیم های خارجی مهم ترین موضوع 
بــرای کادر فنی اســت.« او درخصوص 
حمایــت مســئولان از تیم امیــد اظهار 
دوره  ایــن  در  »خوشــبختانه  کــرد:  
حمایت هــای خوبی از تیم امید شــده 
اســت. حضور صالحی امیــری، رئیس 
کمیته ملــی المپیــک در تمرین تیم و 
حمید ســجادی، وزیــر ورزش در بازی 
با گل گهــر باعث دلگرمی مان اســت و 
باید از آنها تشــکر کرد که اینقدر خوب 
از تیم امید حمایــت می  کنند. اگر وزیر 
ورزش نبــود بازی مــان بــا گل گهــر لغو 
می  شــد و با همکاری وزیر ورزش بازی 
روز پنجشنبه در ورزشگاه آزادی برگزار 
شــد. امیدواریــم کــه ایــن حمایت هــا 
ایــن  قبــال  در  و  باشــد  ادامــه دار 
حمایت هــا ما بتوانیــم جواب زحمات 

این عزیزان را بدهیم.«
درخصــوص  امیــد  تیــم  هافبــک 
اردوهــا اینگونــه صحبــت کــرد:  »یکی 
از مهم تریــن موضوعــات در تیم امید 
نظــم و انضبــاط اســت کــه مهدوی کیا 
روی ایــن موضوع تأکید ویــژه ای دارد. 
سرمربی تیم می  گوید که باید بازیکنان 
کوچک تریــن مصدومیــت یــا مشــکل 
خــود را با کادر فنــی در میان بگذارند و 
تأکیــد اصلی مهدوی کیا روی ســلامت 
در  لــو  خدابنــده  اســت.«  بازیکنــان 
پاسخ به این ســؤال که بلاتکلیفی تیم 
امیــد چقدر روی بازیکنــان تأثیر منفی 
گذاشــت، افــزود:  »بازیکنــان روزهــای 
ســختی را پشت سر گذاشــتند و در این 
درخصــوص  صحبــت  دائمــاً  مــدت 
ایــن  بــود کــه  تغییــرات در کادر فنــی 
موضوع باعث شد تا بچه ها بلاتکلیف 
و ناامیــد شــوند امــا در نهایــت تکلیف 
کادر فنــی مشــخص شــد و مهدوی کیا 
بــه تیم ملی بازگشــت. بازگشــت او به 
تیم ملی اتفاق بســیار خوبی بود و این 
موضوع باعث شــد تــا بازیکنان روحیه 
بگیرند و با شرایط بهتری در تمرینات 

حاضر شوند.«
هافبک تیم امید صحبت های خود 
را اینگونــه ادامــه داد:  »در حال حاضر 
تمام هم و غم ما رســیدن به موفقیت 
اســت. مســابقات ســخت و حساســی 
در پیــش داریم و باید بــا موفقیت این 

مســابقات را بــه پایــان برســانیم. تیم 
امید مســیر ســخت و پرپیچ و خمی در 
پیــش دارد و باید بــا اتحاد و همدلی از 
این مســیر ســخت عبور و در نهایت به 
المپیــک صعود کنیم. قهرمانی آســیا 
نخســتین مســابقات پیــش روی تیــم 
امید اســت و می  توانیم با کسب نتیجه 
درخشــان در این مســابقات بــا روحیه 
بالاتــر در مســابقات بعدی بــه میدان 
برویم و در نهایت به هدف اصلی مان 
که صعود به المپیک اســت، برسیم.« 
او بیــان کــرد:  »مهدوی کیــا بــرای تــک 
تک اردوها و مسابقات پیش رو برنامه 
دارد. مثــلًا هــدف او این اســت که تیم 
امیــد در مســابقات قهرمانــی آســیا با 
بازیکنــان زیر 21 ســال به میــدان برود 
تــا ایــن بازیکنــان پخته تــر شــوند و بــا 
شــرایطی بهتــر در مســابقات بعــدی 
تیــم ملــی را همراهــی کننــد. البتــه در 
ایــن مســابقات در گــروه ســختی قــرار 
داریــم و ازبکســتان بــه عنــوان میزبان 
رقبــای  جــزو  قطــر  و  مســابقات  ایــن 
سرســخت مان هســتند. اما تیم ما هم 
تیــم خوبــی اســت و امیدواریــم که در 
قهرمانی آســیا به نتیجه خوبی دســت 
یابیــم. در کل همــه چیز طبــق برنامه 
پیــش می  رود و حــالا زمان آن رســیده 
که حســرت ها و ناکامی هایمان را برای 

صعود به المپیک جبران کنیم.«
 

ë  نتیجــه مــا  از  مســئولان  صادقــی: 
می  خواهند، ما از آنها حمایت

تیــم  مهاجــم  صادقــی،  امیرعلــی 
امیــد گفــت:  »اردوی خوبی داشــتیم و 
تمرینات مــان بــه بهتریــن نحو ممکن 
برگــزار شــد. قــرار بــر ایــن بود تــا بازی 
بــا گل گهــر لغو شــود امــا با مســاعدت 
شــد.  برگــزار  بــازی  ایــن  ورزش  وزیــر 
باید گل گهــر را شکســت می  دادیم اما 
نتوانســتیم از موقعیت هایمان بخوبی 
اســتفاده کنیم. ما پیــش خودمان قرار 
گذاشــته بودیــم کــه در هیــچ دیــداری 
بازنــده نباشــیم اما به هر حــال مقابل 
ایــن  و  خوردیــم  شکســت  گل گهــر 
موضــوع هــم چنــدان مهم نبــود چرا 
کــه بازی بــا گل گهر دوســتانه بــود.« او 
درخصوص پیروزی تیم امید در دیدار 

مقابل نساجی و پرسپولیس بیان کرد:  
ایــن 2 دیــدار فوق العــاده ظاهــر  »در 
شــدیم و نســاجی و پرســپولیس را بــا 
گل های زیاد شکســت دادیم. تیم های 
نســاجی و پرســپولیس تیم های خوبی 
هســتند امــا مــا قدرت مان را بــه این 2 
تیــم نشــان دادیــم. در آن مقطــع تیم 
کامــلًا آماده بود امــا در حال حاضر به 
دلیل حضور ســپاهان و فــولاد در لیگ 
قهرمانان آســیا بازیکنــان این 2 تیم را 
در اختیار نداریم و با اضافه شــدن این 
بازیکنان تیم امیــد قدرتمندتر خواهد 

شد.«
او در پاســخ بــه ایــن ســؤال کــه نیاز 
افــزود:  چیســت،  امیــد  تیــم  اصلــی 
 »بــرای رســیدن بــه موفقیــت نیــاز بــه 
برگزاری بازی هــای بین المللی داریم. 
تیم امید رقبای ســختی در مســابقات 
قهرمانــی آســیا دارد و بــرای رویارویی 
بــا ایــن رقبــا بایــد صــد درصــد آماده 
باشــیم. مســئولان ورزش از مــا نتیجه 
می  خواهند و در عوض ما از مســئولان 
حمایــت می  خواهیم. البته مســئولان 
ورزش بــه مــا قــول حمایــت داده انــد 
و بــه مــا گفتند که بــا قدرت بــه کارتان 
ادامــه دهیــد و مــا هــم همیــن کار را 

انجــام می  دهیم و با انــرژی زیاد برای 
موفقیــت تیــم امیــد می  جنگیــم. نیاز 
اصلــی تیــم امیــد برگــزاری بازی های 

تدارکاتی و اردوهای خوب است.«
تنهــا گلــزن تیــم امیــد در بــازی بــا 
اینگونــه  را  صحبت هایــش  گل گهــر 
بازی هــای  تیم هــا  »همــه  داد:   ادامــه 
بین المللــی زیــادی برگــزار کرده انــد و 
ایــن بــی برنامگــی و بلاتکلیفــی تنهــا 
مختص تیم امید ایران اســت. زشــت 
اســت تیم امید کشوری که در رنکینگ 
یــک آســیا حضــور دارد، تــا ایــن حــد 
بلاتکلیــف و بــی برنامــه باشــد. قبل از 
از عــدم  تاجیکســتان هــم  حضــور در 
رنــج  تدارکاتــی  بازی هــای  برگــزاری 
بردیــم و در آن زمــان تنهــا 2 بــازی بــا 
تیم هــای لیگ یــک برگــزار کردیم و با 
این شــرایط به تاجیکســتان رفتیم. اما 
رقبــای سرســختی در قهرمانــی آســیا 
داریم، قطر رقیبی اســت که بازی های 
تدارکاتــی خوبــی برگــزار کــرده و ایــن 
موضــوع باعــث می  شــود تــا ایــن تیم 
شانس زیادی برای صعود به دور بعد 

داشته باشد.«
صادقی درخصوص طلسم شــکنی 
این تیم برای صعود به المپیک اظهار 

کــرد:  »مــا بــرای رســیدن بــه المپیــک 
بــا  امیــد  تیــم  داریــم.  زیــادی  انــرژی 
داشــتن مربی خوبی همچــون مهدی 
مهدوی کیــا و ســایر اعضــای کادر فنی 
ابــزار خوبی بــرای کســب نتیجــه دارد 
و بــا ایــن شــرایط صعــود بــه المپیک 
شــدنی اســت. علاوه بر این تیم کنونی 
بازیکنان بسیار خوبی هم دارد و با این 
نســل می  تــوان کارهــای بزرگــی انجام 
داد. این تیم طلسم نرفتن به المپیک 

را می  شکند.«
مهاجــم تیم امید در پاســخ به این 
ســؤال که سایه 48 ســال عدم راهیابی 
تیــم امید بــه المپیک تا چــه حد روی 
افــزود:  می  کنــد،  ســنگینی  بازیکنــان 
 »البتــه ایــن اعــداد و ارقــام تأثیرگــذار 
است و علاوه بر این در اکثر مواقع تیم 
امید بلاتکلیف بوده و در این دوره هم 
ایــن اتفــاق بــرای مــا افتــاد و اردوهای 
تیم به دلیــل بلاتکلیفی کادر فنی لغو 
شــد و ما از این موضوع خیلی ناراحت 
بودیم. پس از این اتفاق خبر رســید که 
آقــا مهدی بــه تیــم امید بــاز می  گردد 
و ایــن موضوع باعث شــد تا بــا انگیزه 
بیشــتری به تمرینــات تیــم بازگردیم. 
آقا مهدی مربی فوق العاده ای است.«

..........

برای مربی انگلیسی شارلروا  کُری خواندم

قلی زاده: امیدوارم خاطره پیروزی مقابل امریکا  را  زنده کنیم
 تمجید سرمربی هال سیتی از اللهیار 

پس از نخستین گل او در چمپیونشیپ

صیادمنش مستحکم و قوی است

بیانیه هواداران پورتو در حمایت از طارمی

تو شاهزاده پارسی ما هستی
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امیرعلی صادقی و محمد خدابنده لو، بازیکنان تیم فوتبال امید در گفت وگو با »ایران«:

تیم ما طلسم نرفتن به المپیک را می  شکند
برای رسیدن به المپیک انرژی زیادی داریم / زمان آن رسیده که حسرت مان برای صعود به المپیک را پایان دهیم


